
Protokół  Nr IX/2019

z sesji Rady Miejskiej Borku Wlkp.

odbytej w dniu 12 czerwca 2019 roku

w godz. od 1600 do 1830

W sesji uczestniczyło 15 radnych (ustawowo 15 radnych)  

Obecni:

Andrzejak Radosław, Chałupniczak Leszek, Dopierała Michał, Florczyk Damian, Gałczyński

Jacek, Gawroński Romuald,  Jędrosz Róża, Kędzia Piotr, Kubiak Andrzej, Malicki Roman,

Osowicz  Artur,  Pawlak  Tomasz,  Przybylak  Magdalena,  Szczepaniak  Tomasz,

Wojciechowska Elżbieta.

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.

Ponadto w sesji uczestniczyli:  Burmistrz Borku Wlkp. – Marek Rożek, pracownicy Urzędu

Miejskiego w Borku Wlkp., sołtysi oraz kierownicy jednostek organizacyjnych Gminy - lista

obecności stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.

Ad.1. Otwarcie obrad.

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady – Tomasz Pawlak, powitał wszystkich

radnych oraz gości.

Ad.2. Ustalenie porządku obrad.

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Rada jest władna do  podejmowania uchwał, 

gdyż jest zachowane quorum, po czym przedstawił porządek obrad.

1. Otwarcie obrad.

2. Ustalenie porządku obrad.

3. Przyjęcie protokołu  z obrad VIII sesji Rady Miejskiej.

4. Sprawozdanie z działalności Rady Powiatu.

5. Sprawozdanie z działalności Burmistrza.

6. Interpelacje i zapytania radnych.

7. Raport o stanie Gminy za 2018 rok

8. Debata nad raportem o stanie Gminy za 2018 rok.

9. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie:

1) udzielenia wotum zaufania  Burmistrzowi Borku Wlkp.;
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2) zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu za 2018 rok;

3) udzielenia Burmistrzowi Borku Wlkp. absolutorium z tytułu wykonania budżetu za

rok 2018;

4) zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia statutów sołectw Gminy Borek Wlkp.;

5) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej położonej w Wycisłowie;

6) ustalenia sieci publicznych przedszkoli prowadzonych przez Gminę Borek Wlkp.;

7) ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez 

Gminę Borek Wlkp. oraz określenia granic ich obwodów;

8) zmiany uchwały Rady Miejskiej Borku Wlkp. w sprawie utworzenia Zespołu 

Szkolno-Przedszkolnego w Borku Wlkp.

9) zmian  budżetu  i w budżecie  na rok 2019.

10. Udzielenie odpowiedzi na interpelacje i zapytania  zgłoszone na poprzedniej sesji.

11. Wolne głosy, wnioski i informacje.

12. Zakończenie.                                                       

Następnie  Przewodniczący Rady wnioskował  o wprowadzenie  do porządku sesji  projektu

uchwały w sprawie określenia wzoru  wniosku o wypłatę dodatku energetycznego.

Uwag nie zgłoszono.

Po czym zarządził głosowanie w/w wniosku.

Za przyjęciem w/w wniosku głosowało 14 radnych, nikt nie wstrzymał  się od głosowania

i nikt nie  był przeciwny (nieobecna radna Róża Jędrosz).

Wynik głosowania imiennego:

Za: Andrzejak  Radosław,  Chałupniczak  Leszek,  Dopierała  Michał,  Florczyk  Damian,

Gałczyński  Jacek,  Gawroński  Romuald,  Kędzia  Piotr,  Kubiak  Andrzej,  Malicki  Roman,

Osowicz  Artur,  Pawlak  Tomasz,  Przybylak  Magdalena,  Szczepaniak  Tomasz,

Wojciechowska Elżbieta

Protokół głosowania imiennego stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.

Innych uwag nie zgłoszono.

W związku z powyższym Przewodniczący Rady przedstawił porządek sesji po wprowadzonej
zmianie.
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Pkty od 1   do    8  - bez zmian

w pkt. 9.  Ppkty od 1) do 9) bez zmian

ppkt 10) określenia wzoru  wniosku o wypłatę dodatku energetycznego

Pkt – ty od 11 do 12 bez zmian

Następnie zarządził głosowanie przyjęcia w/w porządku sesji.

Za przyjęciem w/w wniosku głosowało 14 radnych, nikt nie wstrzymał się od głosowania  

i nikt nie był przeciwny (nieobecna radna Róża Jędrosz).

Wynik głosowania imiennego:

Za: Andrzejak  Radosław,  Chałupniczak  Leszek,  Dopierała  Michał,  Florczyk  Damian,

Gałczyński  Jacek,  Gawroński  Romuald,  Kędzia  Piotr,  Kubiak  Andrzej,  Malicki  Roman,

Osowicz  Artur,  Pawlak  Tomasz,  Przybylak  Magdalena,  Szczepaniak  Tomasz,

Wojciechowska Elżbieta

Protokół głosowania imiennego stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.

Ad. 3. Przyjęcie protokołu z obrad z VIII  sesji Rady Miejskiej.

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  radni  mieli  możliwość  zapoznania  się  

z treścią protokołu z VIII sesji Rady Miejskiej, która odbyła się w dniu 15 maja 2019 roku 

i był wyłożony na stanowisku ds. obsługi Rady Miejskiej, Burmistrza oraz kadr. Następnie

zapytał czy radni zgłaszają uwagi do protokołu.

Żadnych uwag nie zgłoszono. 

W związku z powyższym Przewodniczący Rady prosił o przegłosowanie jego przyjęcia.

Za przyjęciem protokołu z VIII sesji Rady głosowało 14 radnych, nikt nie był przeciwny  

i nikt nie wstrzymał się od głosowania (nieobecna radna Róża Jędrosz).

Wynik głosowania imiennego:

Za: Andrzejak  Radosław,  Chałupniczak  Leszek,  Dopierała  Michał,  Florczyk  Damian,

Gałczyński  Jacek,  Gawroński  Romuald,  Kędzia  Piotr,  Kubiak  Andrzej,  Malicki  Roman,

Osowicz  Artur,  Pawlak  Tomasz,  Przybylak  Magdalena,  Szczepaniak  Tomasz,

Wojciechowska Elżbieta
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Protokół głosowania imiennego stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.

Ad. 4. Sprawozdanie z działalności Rady Powiatu.

Radni powiatowi byli nieobecni.

Ad. 5. Sprawozdanie z działalności Burmistrza.

Powyższe  sprawozdanie  złożył  Burmistrz,  stanowi  ono  załącznik  nr  6 do  niniejszego

protokołu.

Uwag nie zgłoszono.

Ad. 6. Interpelacje i zapytania radnych.

Nie wpłynęła żadna interpelacja.

Zapytań również  brak. 

Ad.7. Raport o stanie Gminy za 2018 rok.

Przewodniczący Rady poinformował, że zgodnie z art.28aa ust. 1  ustawy 

o samorządzie gminnym Burmistrz Borku Wlkp.  przedstawił raport o stanie Gminy.

 Rok 2019 jest pierwszym, w którym zgodnie ze znowelizowanymi przepisami ustawy

o samorządzie gminnym, Burmistrz Borku Wlkp. zobowiązany był w terminie do dnia 

31 maja br przedstawić Radzie Miejskiej raport o stanie Gminy za 2018 rok.

Przewodniczący Rady - Tomasz  Pawlak poinformował, że wymóg ten został spełniony.

Ad.8. Debata nad raportem o stanie Gminy za 2018 rok.

Przewodniczący Rady poinformował, że nad przedstawionym przez Burmistrza 

Borku Wlkp. raportem o stanie Gminy,  Rada Miejska przeprowadza debatę, w której 

uczestniczą radni, zabierając głos bez ograniczeń czasowych.  Ponadto nad raportem o stanie 

Gminy mogą zabierać głos mieszkańcy gminy na pisemny wniosek poparty podpisami co 

najmniej 20 osób. Do dnia 11 czerwca br. nie wpłynął wniosek mieszkańców o zabranie głosu

nad raportem.
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 Następnie Przewodniczący Rady zapytał kto z radnych chciałby zabrać głos nad 

przedstawionym raportem.

Mimo zachęcenia Przewodniczącego Rady nikt z radnych nie zabrał głosu.

Po czym Przewodniczący Rady zamknął dyskusję nad raportem o stanie Gminy za 2018 rok.

Ad.9. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał w sprawie:

1) udzielenie wotum zaufania Burmistrzowi Borku Wlkp.

Wiceprzewodniczący Rady Tomasz Szczepaniak  przedstawił projekt uchwały.

Uwag nie zgłoszono.

Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie.

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, nikt nie był przeciwny i nikt nie wstrzymał się 

od głosowania (nieobecna radna Róża Jędrosz). 

Protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi załącznik nr 7 do niniejszego 

protokołu.

Uchwała Nr IX/ 73 / 2019 w w/w  sprawie stanowi załącznik nr 8 do protokołu.

Wynik głosowania imiennego:

Za: Andrzejak  Radosław,  Chałupniczak  Leszek,  Dopierała  Michał,  Florczyk  Damian,

Gałczyński  Jacek,  Gawroński  Romuald,  Kędzia  Piotr,  Kubiak  Andrzej,  Malicki  Roman,

Osowicz  Artur,  Pawlak  Tomasz,  Przybylak  Magdalena,  Szczepaniak  Tomasz,

Wojciechowska Elżbieta

2) zatwierdzenia  sprawozdania  finansowego  wraz  ze  sprawozdaniem  
z wykonania budżetu za 2018 rok

1. Sprawozdanie z wykonanie budżetu za rok 2018

Przewodniczący Rady poinformował,  że  sprawozdanie  z  wykonania  budżetu  za  rok 2018
wraz  z  informacją  o  stanie  mienia  na  dzień  31  grudnia  2018  roku  oraz  sprawozdanie
finansowe zostało doręczone radnym wraz z materiałami na dzisiejszą sesję w ustawowym
terminie, było również przedmiotem obrad Komisji Rady.

Następnie  Wiceprzewodniczący Rady – Romuald Gawroński przedstawił  uchwałę Nr SO-
0954/ 4 /10/Ln/2019 Składu Orzekającego Regionalnej  Izby Obrachunkowej w Poznaniu  
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z dnia 1 kwietnia 2019 roku w sprawie wyrażenia opinii o sprawozdaniu z wykonania budżetu
Gminy Borek Wlkp. za 2018 rok wraz z informacją o stanie mienia jednostki samorządu
terytorialnego i objaśnieniami. Opinia stanowi załącznik Nr 9 do niniejszego protokołu.

Po czym Przewodniczący Rady zarządził dyskusję nad sprawozdaniem z wykonania budżetu
za 2018 rok w pierwszej kolejności poprosił Skarbnik Gminy o przedstawienie sprawozdania
z wykonania budżetu za 2018 rok.

Skarbnik Gminy przedstawiła wykonanie budżetu za 2018 r.

Poinformowała, że budżet Gminy Borek Wlkp. na rok 2018 uchwalono 20 grudnia 2017 roku:
- dochody 36.578.603,00 zł
- wydatki  36.553.603,00 zł
Po wprowadzonych zmianach uchwałami Rady Miejskiej i zarządzeniami Burmistrza na 
dzień 31.12.2018r.
- dochody wyniosły  35.830.409,47 zł
- wydatki  wyniosły  36.723.844,92 zł
Wydatki wykonano w wysokości 34.137.772,69 zł, co stanowi 92,96%.

Następnie przedstawiła:
- główne źródła dochodów,
- główne wydatki,
- ważniejsze wydatki majątkowe,
- rozdysponowanie wolnych środków (nadwyżki budżetowej) za rok 2017 w kwocie    

918.435,45 zł,
- stan zadłużenia Gminy na dzień 31.12.2018r. z tytułu kredytów i pożyczek wyniósł 
7.965.000,00 zł,
z tytułu wierzytelności  (umowa forfaitingowa) 2.118.174,86 zł. Łączna kwota zadłużenia 
wynosi 10.083.174,86 zł, co stanowi 28,76% wykonanych dochodów.

W  tym  temacie  nikt  z  radnych  nie  miał  uwag.  Mimo  zachęceń  do  dyskusji  przez
Przewodniczącego Rady nikt nie zabrał głosu.

2. Sprawozdanie finansowe za 2018 rok.

Skarbnik Gminy poinformowała, że bilans z wykonania budżetu jednostki – organu 
polega na ustaleniu wyniku finansowego.
Jest to porównywanie osiągniętych w danym roku dochodów z poniesionymi wydatkami 
(metoda kasowa).
Bilans składa się z aktywów i pasywów. 
Aktywa to środki pieniężne, pasywa to zaciągnięte i niespłacone kredyty i pożyczki oraz 
skumulowany wynik.
Bilans zawsze musi się równoważyć, czyli aktywa muszą równoważyć się z pasywami.

Ponadto Skarbnik Gminy przedstawiła sprawozdanie finansowe za 2018 rok obejmujące:
1) bilans z wykonania budżetu Gminy Borek Wlkp. za 2018 rok;
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2)  bilans z wykonania budżetu jednostek samorządu terytorialnego – łączny bilans 
obejmujący dane wynikające z bilansów samorządowych jednostek budżetowych tj:
- Urzędu Miejskiego w Borku Wlkp.
- Zespołu Szkolno - Przedszkolnego w Borku Wlkp.
- Zespołu Szkolno – Przedszkolnego w Zimnowodzie
- Przedszkola Samorządowego „Pod Dębem w Karolewie”
- Zespołu Szkół im. Powstańców Wlkp. w Borku Wlkp.
- Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Borku Wlkp.
- Zakładu Aktywności Zawodowej w Leonowie

- łączny rachunek zysków i strat obejmujący dane wynikające z rachunków zysków i strat 
samorządowych jednostek budżetowych, 
- łączne zestawienie zmian w funduszu obejmującego dane wynikające z zestawień zmian 
w funduszach samorządowych jednostek budżetowych.

Bilans jednostki budżetowej i samorządowego zakładu budżetowego to zestawienie 
aktywów i pasywów tej jednostki. 
Skarbnik Gminy przedstawiła aktywa obrotowe i zapasy, należności krótkoterminowe i inne 
środki pieniężne (ZFŚS, depozyty) oraz  pasywa tj. własne źródła finansowe czyli fundusze 
i obce źródła finansowe czyli zobowiązania.

Skarbnik Gminy poinformowała, że w sprawozdaniu omówione zostały gdzie Gmina posiada
udziały i na jaką kwotę, jest to kwota 16.170.000 zł, w następujących spółkach:

1) Borecki Zakład Wodociągów i Kanalizacji 
2) Zakład Gospodarki Odpadami Komunalnymi w Jarocinie
3) Samorządowy Fundusz Poręczeń Kredytowych
4) BIOPAL

W sprawozdaniu zostały także rozpisane kredyty w poszczególnych grupach.

Zadania inwestycyjne rozpoczęte w danym roku, w trakcie realizacji na początku roku, które
zadania były rozpoczęte w trakcie roku, zakończone w trakcie roku i jaki jest stan zadań do
realizacji, czyli inwestycje rozpoczęte, które stanowią kwotę 244.340,80 zł.

Skarbnik przedstawiła rachunek zysków i strat. Przedstawione zostały wszystkie rodzaje 
przychodów i kosztów związanych z ich uzyskaniem oraz wynik finansowy w roku 2018.
Skarbnik omówiła zestawienie zmian w funduszu jednostki tj. jego zwiększenia 
i zmniejszenia.

Obecna radna – Róża Jędrosz
Obecnych 15 radnych.

Nikt z radnych nie miał uwag. Mimo zachęceń do dyskusji przez Przewodniczącego Rady
nikt nie zabrał głosu.

3.  Informacja o stanie mienia komunalnego.

Skarbnik Gminy przedstawiła informację o stanie mienia komunalnego. Poinformowała, że 
wartość mienia komunalnego stanowiącego własność Gminy Borek Wlkp. na początek roku 
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2018 stanowiła wartość 75.362.774,31 zł. Mienie zwiększyło się o kwotę 2.311.124,84 zł, 
natomiast zmniejszyło się o kwotę 337.147,35 zł, po zmianach stan mienia wynosi 
77.336.751,80 zł

Następnie Skarbnik Gminy omówiła poszczególne grupy środków trwałych, przyczyny ich
zwiększenia i zmniejszenia:
1) nieruchomości gruntowe,
2) budynki i lokale,
3) obiekty inżynierii lądowej i wodnej,
4) kotły i maszyny energetyczne,
5) maszyny, urządzenia i aparaty ogólnego zastosowania,
6) urządzenia techniczne, 
7) środki transportu,
8) narzędzia, przyrządy, ruchomości i wyposażenie,
9) wartości niematerialne i prawne,
10) wartość udziałów w spółkach, których udziałowcem  jest Gmina Borek Wlkp. 

Opinie Komisji stałych o sprawozdaniu finansowym i sprawozdaniu z wykonania budżetu:
 
Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich – pozytywna
Komisja Rewizyjna – pozytywna 
Komisja Oświaty i Spraw Społecznych – pozytywna

Następnie  Przewodniczący  Rady  otworzył  dyskusję  w  tej  sprawie.  
Nikt głosu nie zabrał.
Po czym ponowił prośbę o zadawanie pytań.
Mimo zachęceń do dyskusji przez Przewodniczącego Rady nikt z obecnych na sesji w tym
temacie głosu nie zabrał.

W dalszej części posiedzenia Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Artur Osowicz przedstawił
Opinię Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Borku Wlkp. z
wykonania budżetu Gminy za 2018 rok.
Opinia stanowi załącznik Nr  10 do niniejszego protokołu.

Następnie  Wiceprzewodniczący  Rady  Tomasz  Szczepaniak  odczytał  uchwałę  
Nr  SO–0955/39/10/Ln/2019  Składu  Orzekającego  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  
w  Poznaniu  z  dnia  24  maja  2019  roku  w  sprawie  wyrażenia  opinii  o  wniosku  Komisji
Rewizyjnej  Rady  Miejskiej  Borku  Wlkp.  o  udzielenie  absolutorium  dla  Burmistrza  
Borku Wlkp. z tytułu wykonania budżetu Gminy za rok 2018.
Opinia stanowi załącznik Nr 11 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady ponowił prośbę o zadawanie pytań.
Mimo zachęceń do dyskusji przez Przewodniczącego Rady nikt z obecnych na sesji w tym
temacie głosu nie zabrał.
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Wobec  powyższego  Przewodniczący  Rady  zamknął  dyskusję  nad  w/w  sprawozdaniem
finansowym.

Projekt  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  sprawozdania  finansowego  wraz  
z sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2018 rok

Wiceprzewodniczący  Rady  Romuald  Gawroński  odczytał  projekt  uchwały  w  sprawie
zatwierdzenia  sprawozdania  finansowego wraz z  sprawozdaniem z wykonania  budżetu  za
2018 rok.

Po czym Przewodniczący Rady zapytał radnych czy zgłaszają uwagi do projektu uchwały.
Nikt w tej sprawie głosu nie zabrał.

Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie.

Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych, nikt nie był przeciwny i nikt nie wstrzymał się

od głosowania. Protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi załącznik nr 12

do niniejszego protokołu.

Uchwała Nr IX/  74  / 2019 w w/w  sprawie stanowi załącznik nr 13 do protokołu.

Wynik głosowania imiennego:

Za: Andrzejak  Radosław,  Chałupniczak  Leszek,  Dopierała  Michał,  Florczyk  Damian,

Gałczyński Jacek, Gawroński Romuald, Jędrosz Róża, Kędzia Piotr, Kubiak Andrzej, Malicki

Roman,  Osowicz  Artur,  Pawlak  Tomasz,  Przybylak  Magdalena,  Szczepaniak  Tomasz,

Wojciechowska Elżbieta

3) udzielenia Burmistrzowi  Borku Wlkp. absolutorium z tytułu wykonania budżetu za

rok 2018

Wiceprzewodniczący Rady Tomasz  Szczepanik  przedstawił  projekt  uchwały w powyższej

sprawie.

Po czym Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem, prosząc o opinię Komisji

Rady:

a) Komisja Rewizyjna – opinia pozytywna,

b) Komisja Oświaty i Spraw Społecznych– opinia pozytywna,

c) Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich– opinia pozytywna.

Uwag nie zgłoszono.

Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie.
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Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych, nikt nie był przeciwny i nikt nie wstrzymał się

od głosowania. Protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi załącznik nr 14

do niniejszego protokołu.

Uchwała Nr IX/ 75 / 2019 w w/w  sprawie stanowi załącznik nr 15 do protokołu.

Wynik głosowania imiennego:

Za: Andrzejak  Radosław,  Chałupniczak  Leszek,  Dopierała  Michał,  Florczyk  Damian,

Gałczyński Jacek, Gawroński Romuald, Jędrosz Róża, Kędzia Piotr, Kubiak Andrzej, Malicki

Roman,  Osowicz  Artur,  Pawlak  Tomasz,  Przybylak  Magdalena,  Szczepaniak  Tomasz,

Wojciechowska Elżbieta

4) zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia statutów sołectw Gminy Borek Wlkp.

Wiceprzewodniczący Rady Romuald Gawroński przedstawił projekt uchwały w powyższej

sprawie.

Po czym Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem, prosząc o opinię Komisji

Rady:

a) Komisja Rewizyjna – opinia pozytywna,

b) Komisja Oświaty i Spraw Społecznych– opinia pozytywna,

c) Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich– opinia pozytywna.

Uwag nie zgłoszono.

Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie.

Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych, nikt nie był przeciwny i nikt nie wstrzymał się

od głosowania. Protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi załącznik nr 16

do niniejszego protokołu.

Uchwała Nr IX/ 76 / 2019 w w/w  sprawie stanowi załącznik nr 17 do protokołu.

Wynik głosowania imiennego:

Za: Andrzejak  Radosław,  Chałupniczak  Leszek,  Dopierała  Michał,  Florczyk  Damian,

Gałczyński Jacek, Gawroński Romuald, Jędrosz Róża, Kędzia Piotr, Kubiak Andrzej, Malicki

Roman,  Osowicz  Artur,  Pawlak  Tomasz,  Przybylak  Magdalena,  Szczepaniak  Tomasz,

Wojciechowska Elżbieta
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5) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej położonej w Wycisłowie

Wiceprzewodniczący Rady Tomasz Szczepaniak przedstawił projekt uchwały w powyższej

sprawie.

Po czym Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem, prosząc o opinię Komisji

Rady:

a) Komisja Rewizyjna – opinia pozytywna,

b) Komisja Oświaty i Spraw Społecznych– opinia pozytywna,

c) Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich– opinia pozytywna.

Uwag nie zgłoszono.

Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie.

Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych, nikt nie był przeciwny i nikt nie wstrzymał się

od głosowania. Protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi załącznik nr 18

do niniejszego protokołu.

Uchwała Nr IX/ 77 / 2019 w w/w  sprawie stanowi załącznik nr 19 do protokołu.

Wynik głosowania imiennego:

Za: Andrzejak  Radosław,  Chałupniczak  Leszek,  Dopierała  Michał,  Florczyk  Damian,

Gałczyński Jacek, Gawroński Romuald, Jędrosz Róża, Kędzia Piotr, Kubiak Andrzej, Malicki

Roman,  Osowicz  Artur,  Pawlak  Tomasz,  Przybylak  Magdalena,  Szczepaniak  Tomasz,

Wojciechowska Elżbieta

6) ustalenia sieci publicznych przedszkoli prowadzonych przez Gminę Borek Wlkp.

Wiceprzewodniczący Rady Romuald Gawroński przedstawił projekt uchwały w powyższej

sprawie.

Po czym Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem, prosząc o opinię Komisji

Rady:

a) Komisja Rewizyjna – opinia pozytywna,

b) Komisja Oświaty i Spraw Społecznych– opinia pozytywna,

c) Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich– opinia pozytywna.

Uwag nie zgłoszono.

Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie.
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Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych, nikt nie był przeciwny i nikt nie wstrzymał się

od głosowania. Protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi załącznik nr 20

do niniejszego protokołu.

Uchwała Nr IX/ 78 / 2019 w w/w  sprawie stanowi załącznik nr 21 do protokołu.

Wynik głosowania imiennego:

Za: Andrzejak  Radosław,  Chałupniczak  Leszek,  Dopierała  Michał,  Florczyk  Damian,

Gałczyński Jacek, Gawroński Romuald, Jędrosz Róża, Kędzia Piotr, Kubiak Andrzej, Malicki

Roman,  Osowicz  Artur,  Pawlak  Tomasz,  Przybylak  Magdalena,  Szczepaniak  Tomasz,

Wojciechowska Elżbieta

7) ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę

Borek Wlkp. oraz określenie granic ich obwodów

Wiceprzewodniczący Rady Tomasz Szczepaniak przedstawił projekt uchwały w powyższej

sprawie.

Po czym Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem, prosząc o opinię Komisji

Rady:

a) Komisja Rewizyjna – opinia pozytywna,

b) Komisja Oświaty i Spraw Społecznych– opinia pozytywna,

c) Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich– opinia pozytywna.

Uwag nie zgłoszono.

Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie.

Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych, nikt nie był przeciwny i nikt nie wstrzymał się

od głosowania. Protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi załącznik nr 22

do niniejszego protokołu.

Uchwała Nr IX/ 79 / 2019 w w/w  sprawie stanowi załącznik nr 23 do protokołu.

Wynik głosowania imiennego:

Za: Andrzejak  Radosław,  Chałupniczak  Leszek,  Dopierała  Michał,  Florczyk  Damian,

Gałczyński Jacek, Gawroński Romuald, Jędrosz Róża, Kędzia Piotr, Kubiak Andrzej, Malicki

Roman,  Osowicz  Artur,  Pawlak  Tomasz,  Przybylak  Magdalena,  Szczepaniak  Tomasz,

Wojciechowska Elżbieta
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8)  zmiany  uchwały  Rady  Miejskiej  Borku  Wlkp.  w  sprawie  utworzenia  Zespołu

Szkolno-Przedszkolnego w Borku Wlkp. 

Wiceprzewodniczący Rady Romuald Gawroński przedstawił projekt uchwały w powyższej

sprawie.

Po czym Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem, prosząc o opinię Komisji

Rady:

a) Komisja Rewizyjna – opinia pozytywna,

b) Komisja Oświaty i Spraw Społecznych– opinia pozytywna,

c) Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich– opinia pozytywna.

Uwag nie zgłoszono.

Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie.

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, nikt nie był przeciwny, 1 radny wstrzymał się

od głosowania. Protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi załącznik nr 24

do niniejszego protokołu.

Uchwała Nr IX/ 80 / 2019 w w/w  sprawie stanowi załącznik nr 51 do protokołu.

Wynik głosowania imiennego:

Za: Andrzejak  Radosław,  Chałupniczak  Leszek,  Dopierała  Michał,  Florczyk  Damian,

Gałczyński  Jacek,  Gawroński  Romuald,  Jędrosz  Róża,  Kędzia  Piotr,  Malicki  Roman,

Osowicz  Artur,  Pawlak  Tomasz,  Przybylak  Magdalena,  Szczepaniak  Tomasz,

Wojciechowska Elżbieta

Wstrzymuję się:  Kubiak Andrzej 

9) zmian budżetu i w budżecie na rok 2019

Wiceprzewodniczący Rady Tomasz Szczepaniak przedstawił projekt uchwały w powyższej

sprawie.

Po czym Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem.

Uwag nie zgłoszono.

Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie.

Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych, nikt nie był przeciwny i nikt nie wstrzymał się

od głosowania. Protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi załącznik nr 26

do niniejszego protokołu.

Uchwała Nr IX/ 81 / 2019 w w/w  sprawie stanowi załącznik nr 27 do protokołu.

Wynik głosowania imiennego:
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Za: Andrzejak  Radosław,  Chałupniczak  Leszek,  Dopierała  Michał,  Florczyk  Damian,

Gałczyński Jacek, Gawroński Romuald, Jędrosz Róża, Kędzia Piotr, Kubiak Andrzej, Malicki

Roman,  Osowicz  Artur,  Pawlak  Tomasz,  Przybylak  Magdalena,  Szczepaniak  Tomasz,

Wojciechowska Elżbieta

10) określenia wzoru wniosku o wypłatę dodatku energetycznego

Wiceprzewodniczący Rady Romuald Gawroński przedstawił projekt uchwały w powyższej

sprawie.

Po czym Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem, prosząc o opinię Komisji

Rady:

a) Komisja Rewizyjna – opinia pozytywna,

b) Komisja Oświaty i Spraw Społecznych– opinia pozytywna,

c) Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich– opinia pozytywna.

Uwag nie zgłoszono.

Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie.

Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych, nikt nie był przeciwnych i nikt wstrzymał się

od głosowania. Protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi załącznik nr 28

do niniejszego protokołu.

Uchwała Nr IX/ 82/ 2019 w w/w  sprawie stanowi załącznik nr 29 do protokołu.

Wynik głosowania imiennego:

Za: Andrzejak Radosław, Chałupniczak Leszek, Dopierała Michał, Florczyk Damian 

Gałczyński Jacek, Gawroński Romuald, Kędzia Piotr, Jędrosz Róża, Kubiak Andrzej, 

Osowicz Artur, Malicki Roman, Pawlak Tomasz, Przybylak Magdalena, Szczepaniak 

Tomasz, Wojciechowska Elżbieta

Ad.10. Udzielenie odpowiedzi na interpelacje i zapytania zgłoszone na poprzedniej sesji.

Brak interpelacji i zapytań na poprzedniej sesji.

Ad. 11. Wolne głosy i wnioski.

W tym punkcie Wicestarosta  Powiatu – Janusz Sikora złożył  sprawozdanie z działalności

Rady Powiatu, stanowi ono załącznik nr 30 do niniejszego protokołu.
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Radny Michał Dopierała stwierdził, że radni gminni są odpowiedzialni za drogi gminne, a za

drogi powiatowe odpowiedzialni są radni powiatowi.

Wicestarosta  uważa,  że  radni  gminni  muszą  dbać  o  zadania  gminne,  jednak  należy

współpracować.  Proponował  robocze  spotkanie  celem  wypracowania  wspólnego  planu

działania. Na terenie gminy Borek Wlkp. mamy 58 km dróg powiatowych

Radna Róża Jędrosz zapytała w imieniu mieszkańców Jawor i Wycisłowa, którzy korzystają z

drogi do Koszkowa, czy Gmina Borek Wlkp. jest ujęta jako pierwsza czy jako ostatnia w

zakresie łatania dziur.

Wicestarosta Janusz Sikora wyjaśnił, że łatanie dziur jest planowane od 17 do 27 czerwca br. 

Radna Róża Jędrosz poruszyła również sprawę wycinki traw na poboczu drogi z Wycisłowa

do Koszkowa, szczególnie na skrzyżowaniach dróg.

Wicestarosta  podziękował sołtysowi  wsi  Koszkowo za zorganizowanie  wycinki  traw przy

poboczu drogi. Jednocześnie poinformował, że jest planowana ścinka poboczy od Koszkowa

do  Grodnicy  w  granicach  III  kwartału  br.  Ponadto  poinformował,  że  jest  zatwierdzona

realizacja mostu w Cielmicach, a w Siedmiorogowie Drugim barierki ochronne.

Przewodniczący Rady wnioskował również o usunięcie poboczy w Koszkowie, jadąc przez

wieś w kierunku drogi głównej po lewej stronie.

Następnie  radny  Damian  Florczyk  poruszył  sprawę  wykoszenia  poboczy  z  Karolewa  

w kierunku Pogorzeli oraz w kierunku Jeżewa. Ponadto radny wnioskował o modernizację

drogi do Bruczkowa w pierwszej kolejności.

Wicestarosta stwierdził, że będzie większy nacisk położony na wycinkę traw przy drogach

powiatowych. Wicestarosta dodał, że musi dbać o cały powiat, najpierw będą realizowane

zadania zaliczone do priorytetów i wspólnie zostanie wypracowany plan, co na terenie gminy

Borek Wlkp. jest do zrobienia w pierwszej kolejności.

Wiceprzewodniczący Rady Tomasz Szczepaniak  wnioskował o zabezpieczenie obluzowanej

studzienki na ul. Dworcowej.
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Wicestarosta wyjaśnił, że zna sprawę i będzie założona nowa pokrywa na studzienkę.

Następnie  głos  zabrał  Burmistrz  informując,  że  poważnym  problemem  są  niewykoszone

pobocza.  Burmistrz  proponował,  aby  to  zadanie  również  wykonywać  na  tych  samych

zasadach,  co  zimowe  utrzymanie  dróg,  czyli  Gmina  przejmuje  to  zadanie  i  wykonuje  je

swoimi siłami, na co jest przychylność Zarządu Powiatu. Ponadto Burmistrz poinformował,

że zostanie przeprowadzona wizja lokalna wszystkich dróg na terenie naszej gminy wspólnie

ze  specjalistą  od  wszelkiego  rodzaju  nawierzchni.  Po  czym  zostanie  wykonana

inwentaryzacja dróg, według tego które z nich nadają się na modernizację i jaką metodą.

Następnie Burmistrz przedstawił propozycje kładzionych nawierzchni przez tę firmę.

Radny Leszek Chałupniczak  monitował usuwanie poboczy oraz  łatanie dziur na drodze do

Bruczkowa w przyśpieszonym tempie.

Wicestarosta  wyjaśnił,  że  w pierwszej  kolejności  będzie  łatanie  dziur  dookoła  klasztoru,  

a modernizacja drogi  do Bruczkowa, może być również przyśpieszona.

Ad.12. Zakończenie.

W  związku  z  wyczerpaniem   porządku  obrad  oraz  brakiem  innych  głosów

Przewodniczący Rady – Tomasz Pawlak zakończył IX sesję Rady Miejskiej Borku Wlkp.

Protokołowała Przewodniczący Rady

Wiesława Wójcik Tomasz Pawlak
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